
KISKUNHALAS ÉS KÖRNYÉKE

Bányai Gábor továbbítja kérésüket Orbán Viktor felé

Segítséget kérnek 
a vendéglátósok
Irodájában fogadta az el
múlt hétvégén a kiskunha
lasi és környékbeli vendég
látósok képviselőit Bányai 
Gábor országgyűlési képvi
selő, akinek egy, a minisz
terelnöknek szóló kérelmet 
adtak át, segítséget és 
megoldást kérve a járvány
helyzet okozta kilátástalan
nak tűnő helyzetükre -  szá
molt be közösségi oldalán 
a politikus.

Pozsgai Ákos 
akos.pozsgai@mediaworks.hu

KISKUNHALAS A kormány ta
valy novemberben elfogadott 
rendelete értelmében a ven
déglátó üzleteket be kellett 
zárni. A melegkonyhás ven
déglátó egységek ugyan nyit
va tarthatnak, de csupán elvi
telre forgalmazhatnak, így jö
vedelmük a töredékére csök
kent -  emlékeztetnek a kis
kunhalasi és kiskőrösi ven
déglátósok egy része által alá
írt, Orbán Viktor miniszter- 
elnöknek címzett levélben, 
amelyet Bányai Gábor kis
kunhalasi országgyűlési kép
viselőnek adtak át az elmúlt 
szombaton.

A vendéglátósok felhívják 
a figyelmet, hogy a nem me
legkonyhás üzletek teljes for
galmuktól estek és esnek el 
hosszú hónapok óta. Bevéte
lük nincs, ugyanakkor a ki
adásaik továbbra is megma
radtak. Fizetniük kell üzle
teik bérleti díját, valameny- 
nyi közüzemi költségét, a 
könyvelési díjat, a társada
lombiztosítási járulékokat, 
az adatszolgáltatási díjat, il
letve egyéb, a vállalkozással 
járó költségeket, melyek ösz- 
szege akár a több százezer fo
rintot is meghaladja.

A levél aláírói szerint a né
hány hete bejelentett decem
beri és januári járulékbefize
tési kötelezettség alóli men
tesség elenyésző mértékű en

A vendéglátósok kormányzati segítséget és könnyítéseket remélnek Fotó: Bányai Gábor Facebook-oldala

gedményt kínál a vendéglátó 
üzletek üzemeltetőinek.

- Az iparűzési adó csökken
tése sem jelent most valódi se
gítséget. Ennek fizetési ha
tárideje 2021. március 15-e, 
amely időpontig -  ha nem ka
punk érdemi segítséget -  nem 
tudjuk üzleteinket fenntarta
ni. A 2021. január 1-től kötele
ző bankkártyás fizetési lehe
tőség megteremtése is többlet- 
költséget jelent, mint ahogyan 
az üzleteinkben tárolt termé
kek szavatossági idejének le

járata is. Könnyen belátható, 
hogy jelen állapot sokáig nem 
tartható fenn. Megtakarítása
ink fogytán vannak -  fogal
mazták meg gondjaikat a ven
déglátósok.

A vendéglátósok azzal a ké
réssel fordultak a miniszterel
nök felé, hogy elsősorban üz
leteiket mielőbb - a lehető leg
nagyobb gondosság mellett - 
ki szeretnék nyitni. Természe
tesen számukra is az emberi 
életek védelme a legfontosabb, 
ezért, ha erre a leggondosabb

óvintézkedések megtétele ese
tén sincs mód, akkor a kör
nyező EU-tagállamok mintá
jára anyagi támogatást szeret
nének kérni, hogy üzleteiket, 
dolgozóikat meg tudják tar
tani a válsághelyzet végéig. 
A jelenleg is fennálló fizeté
si kötelezettségeik tekinteté
ben tényleges könnyítéseket 
kérnek, jövedelem hiányában 
ne kelljen befizetniük azokat 
a járulékokat, amelyek jogi 
alapja, a tényleges munkavég
zés teljes egészében hiányzik.

A vendéglátóhelyek nélkül nem tud újraindulni a turizmus
Bányai Gábor országgyűlési 
képviselő a vendéglátósok 
kérésének eleget téve eljuttat
ja a kérelmüket Orbán Viktor 
miniszterelnök részére.
-  Tisztában vagyunk a pan- 
démiás védekezési intéz
kedések, döntések okozta 
nehéz helyzetükkel, és az

zal is, hogy a szálláshelyek, 
éttermek, vendéglátóhelyek 
nélkül nem tud újraindulni a 
nyitás után a magyarországi 
turizmus. Ezért többletsegít
ségre lesz szükség a számuk
ra. Szeretnénk mihamarabb 
megkezdeni a könnyítéseket, 
de a végső megoldást a la

kosság minél szélesebb 
körében beadott védőoltások 
jelentik majd mindannyiunk 
számára -  írta közösségi ol
dalán a politikus, aki ismétel
ten arra kért mindenkit, hogy 
regisztráljon az önkéntes és 
ingyenes koronavírus elleni 
oltásra.
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